
PoStovani gospodine doktore! 

Na prvom mjestu se izvinjavam što Vam nisam 
poslao obečani 

materijal za dvor,te me morate potsječati.Ali stvarno sam 

potpuno okupiran u ovoj poslijenovosodišnjoj gužvi punoj 

raznih izvještaja i programa radat. 

Zadnji putu kada smo se vidjeli u Zagrebu nisAm imao prilike 

s Vama puno kontaktirati,ali ču svakako doči jedan tjedan u 

sijeČnju,negdje poslije 2o.-og.,tada„čemo inati nadam se više 

vremena.Inao san i privRtne gužve.Oko Nove godine preuzeo sam 

onej naš stan u Zugrebu i ved preselio iz Jukovara stvari,te 

ga sada knnimo izdati.Sve čemo to srediti kuda dodemo l a volio 

bih i da đodete Vi i gospoda da posledate. 

Inače mogu VRIU reči đa uopde više nije lijepo biti di-

rektor jedne muzejsjke ustanove.Fotpuno sam 
angažiran raznim 

financijsko-birokratskim problemima,uopče nenam vremena da 

neŠto dobro uradin ili napišem.Neđavno emo Brlid 
i ja zajerIno 

napisali jednu manju stvgr o povijesti 
vukovarsko-iločkog vino-

gradarstva,a za potrebe PIK-a,upravo sgm se preporodio
l kada 

sam to nalo stručno redio. 

U vezi đopisa o Brličevom stanu,jR ga 
držim u evidenciji 

ali za sada nisam ništa poduzeo jer sam 
njega pitao i kaže mi 

da je šulc ovo samoinicijativno 
pokrenuo.Svakako čemo o tom 

problemu voditi računa. 

Zdravko de izgleda u vojsku krujem siječnja i to u 

Beograd. 

Ovih dana de izadi Glasnik slavonskih muzeja br. 23.,za-

đnji zA prošlu 

FozdraviIe Vnšu cijenjenu sospodu! 

Srdačno Vas pozdravljam! 

Vaš 




